
 

Protokół nr 2/2022/2023 

z posiedzenia Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej im. Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Jazgarzewie 

z dnia 30.11.2022 roku 

 

W dniu 30 listopada 2022 r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej im. Ks. Kardynała 
Stefana Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Jazgarzewie. W spotkaniu udział wzięli reprezentanci 
poszczególnych klas. Swoja obecność zgłosili: Michał Kalisiński (4b), Anna Krawczyk (8a), Jacek Łuczak (3a),  
Andrzej Kwiatkowski (1a), Wioletta Paradowska (2b), Katarzyna Dyjas (5a), Anna Zgódka (2a), Anna Lech (3b), 
Anna Traczyk (5a), Joanna Zasowska (7a), Sylwia Wilk (7a), Aleksandra Sadło, Dorota Cichocka-Zawada (4a), 
Elżbieta Świderska-Tyszka (0a), Arleta Judziak (5a), Izabela Singh (1a), Kacper Kostarski (1b),  Wobec faktu, iż 
zebranie odbyło się za pośrednictwem platformy Microsoft Teams lista obecności nie została sporządzona.   

Zebranie odbyło się według poniższego porządku obrad: 

1) Streszczenie spotkania Prezydium Rady Rodziców z Panią Dyrektor Domów Dzieci 
2) Podsumowanie konkursu terminowych wpłat na fundusz Rady Rodziców. 
3) Przygotowanie do kiermaszu i 85-lecia. 
4) Streszczenie spotkania Prezydium Rady Rodziców z Dyrekcja szkoły  
5) Cele budżetowe 
6) Sprawy bieżące 

 

Ad.1.  

Przewodniczący Rady Rodziców przestawił podsumowanie ze spotkania Prezydium z Panią Dyrektor Domów 
Dzieci. Najważniejsze kwestie w tym temacie: 

Domy Dzieci (DD) nie mogą z powodów formalnych wpłacać pieniędzy na składki dobrowolne, czyli 
na Radę Rodziców i składki klasowe. Natomiast jest możliwość by przekazywać do szkoły różne 
materiały np. przybory szkolne. Co może stanowić równowartość składek. 
Niektórzy rodzice podopiecznych DD są skłonni wpłacać na RR czy składki klasowe. Trójki mogą 
informację, którzy to rodzice, uzyskać od koordynatorów z DD (niżej emaile). 
Do bieżących spraw klasowych najlepszą osobą jest koordynator z DD, preferowaną formą kontaktu 
jest email. 
Wolą DD jest, by podopieczni jeździli na wycieczki szkolne, na ten cel są środki pieniężne.   
DD podkreśla, że wszystkie wydatki które zwraca, muszą być udokumentowane i odpowiednio 
wcześniej zaplanowane i zaakceptowane przez koordynatora danego dziecka. O wydatkach należy 
informować koordynatorów z wyprzedzeniem, np. miesiąc wcześniej. Potwierdzeniem poniesienia 
wydatku jest faktura z NIP-em DD albo paragon, a jeśli nie można tego uzyskać, to oświadczenie 
pisemne o wydatku. Na podstawie tych dokumentów DD zwraca pieniądze. Zwrot odbywa się w 
gotówce. 
W sprawach innych niż bieżące kontakty trójka-koordynator, prosimy rodziców o stosowanie kanału 
komunikacji, który wprowadziliśmy: rodzic-ew. trójka klasowa - prezydium. Prezydium co jakiś czas 
spotykać się z p. Dyr. DD i omawiać zgłoszone kwestie. 



 
Rozmieszczenie dzieci z DD w innych szkołach - dużym wyzwaniem jest brak obecnie zapewnionego 
transportu do innych szkół, natomiast p. Dyrektor zobowiązała się podnieść tę kwestię w rozmowach 
z p. Wiceburmistrz.  
Adresy email do koordynatorów DD zostaną wysłane do trójek klasowych  

Ad.2. 

Klasą, która wykazałam się największą skutecznością wpłat na fundusz Rady Rodziców została klasa 2a, dla 
której zgodnie z wcześniejszymi postanowieniami RR zakupi pizzę w Mikołajki. Organizacja zajmie się trójka 
klasowa. Rodzice obecni na zebraniu zdecydowali, iż zostanie ogłoszona „dogrywka o 2 miejsce” gdzie 
wyłoniona zostanie klasa, która w termin do 10 grudnia, wykaże się kolejną najlepszą skutecznością wpłat. 
Klasie zostanie przyznana nagroda niespodzianka. 

Ad.3. 

W dniu 13 grudnia szkoła obchodzi 85-lecie. Na prośbę Dyrekcji szkoły, Prezydium RR zgodziło się na 
sfinansowanie zakupu tortu na to wydarzenie.  W trakcie spotkania z Dyrekcja wyraziliśmy opinie, że ważne 
jest dla nas, aby w tym dniu każdy uczeń mógł w jakiś zakresie brać udział w świętowaniu w tym dniu, aby 
nie pomijać dzieci, które są częścią tego święta. Szkoła planuje gry i zabawy na ten dzień, a także oficjalną 
uroczystość, na którą zaproszeni są przedstawiciele uczniowskich trójek klasowych. Rodzice poszczególnych 
klas (03) zgłosili się do przygotowań ciast na ten dzień. Ciasta najlepiej przynosić rano w dzień imprezy, 
niektóre (bez kremowe itp.) można dzień wcześniej, najlepiej zapakowane i porcjowane. Zwrócono też 
uwagę, aby Szkoła pamiętała o zaproszeniu na 85-lecie byłych nauczycieli, pracowników, tych na 
zwolnieniach lekarskich itd. 

Ad.4. 

W trakcie spotkania z Dyrekcją omówione zostały następujące tematy: 

- streszczenie spotkania z Dyrekcją DD 

- zaangażowanie rodziców w przygotowanie kiermaszu świątecznego 

- obchody 85-lecia szkoły,  

- Pani Dyrektor streściła szkolenie w temacie bezpieczeństwa fizycznego zorganizowanego dla nauczycieli 
naszej szkoły 

- Powstał pomysł, aby uczniowie, którzy reprezentują szkołę np. ze sztandarem z okazji różnych uroczystości 
posiadali jakiś elegancki element stroju, który by ich wyróżniał np. krawat. Dodatkowo uczniowie 
reprezentujący szkołę na zawodach sportowych czy konkursach mogliby posiadać np. koszulki z logo szkoły. 
Rada Rodziców będzie starała się znaleźć dodatkowe środki, które mogłyby finansować ten cel. Być może 
uda się przywrócić zbiórkę makulatury. 

- Skierowana została prośba do Pani dyrektor od rodziców klas ósmych o niewystawianie ocen z próbnych 
egzaminów.  

Ad.5. 

Sołectwo Jazgarzew przyznało środki w kwocie 2700PLN z funduszu sołeckiego na doposażenie sali 
muzycznej. Jest to inwestycja, w której partycypuje też Rada Rodziców. Pani Dyrektor jest w kontakcie z 
wykonawcą w temacie wykonania prac. Po spotkaniu z wykonawcą będzie wiadomo czy i w jakiej kwocie są 
jeszcze potrzebne środki na ten cel oraz jak wygląda harmonogram prac. Środki z funduszu sołeckiego musza 
zostać wydane do końca tego roku kalendarzowego.  



W zeszłym roku szkolnym Pani psycholog zgłaszała potrzebę zagospodarowania dawnej harcówki. Szukała 
pomysłów, ale też środków na ich realizacje. Przewodniczący RR skontaktuje się z Panią psycholog i 
zweryfikuje, czy temat jest aktualny, czy jest potrzeba wsparcia z naszej strony. 
 
Ad.6. 

Rodzice ustalili, iż nadal musimy przypominać się w Gminie Piaseczno z tematem parkingu przy szkole. Dobra 
okazja to np. najbliższe obchody 85-lecia.  

Poruszono kwestię obchody „Tygodnia zdrowia psychicznego” rodzice popierają inicjatywę, ale niepokojące 
jest to, że mimo wcześniejszych zapowiedzi ze będzie to tydzień wolny do prac domowych i sprawdzianów, 
to zdarzało się, że klasa miała 2 sprawdziany w tym tygodniu. Stąd prośba do Dyrekcji, aby następnym razem 
popracować nad tym, by był to dzień wolny od tego typu stresu.  

Rada Rodziców podtrzymuje, iż nie powinno być ocen z egzaminów próbnych 8 klas. 

Laboratorium przyszłości - interesujemy się, co dalej z tą inicjatywą.  

Z uwagi na to, że przedstawiciele Dyrekcji nie byli obecni na zebraniu Przewodniczący RR skontaktuję się 
indywidualnie i przekaże tematy, gdzie pojawiły się jakieś pytania lub opinia dyrekcji jest potrzebna,  

Dorota Cichocka-Zawada przekazała informacje z prac Piaseczyńskiego Porozumienia Rad Rodziców oraz 
Rady Oświatowej. 

  

Wobec wyczerpania tematów zebrania, zostało ono zamknięte. 

 

Protokolant 
 

Przewodniczący RR 
 

Anna Krawczyk Michał Kalisiński 
 

 

          

          


